
Motion belysning i hamnen 

Jag tycker vi skall ta ett krafttag gällande belysningen nere i hamnen. Nu har vi haft 

påhälsning i båtarna igen och detta är ju riktigt trist. Hela området är fullt av riktigt gamla 

strömslukande armaturer med uselt sken. Rent estetiskt kommer allt se mycket bättre ut också. 

Jag tycker skjullängorna skall utrustas med nya led armaturer och ev rörelsevakt för att spara 

ström om man så vill. Rörelsevakt är ju även en bra, då man får indikation på att något är i 

görningen. Till uppställningsplatserna tycker jag man skall satsa på fler höga master och även 

där ledlampor. En skapligt dyr investering men alla måste hålla med om att ljuset i hamnen 

kväll/natt är riktigt dåligt.  

Styrelsens yttrande: 

Styrelsen bifaller motionären i sak, dock behöver styrelsen mer tid för att utreda typ, mängd och 

kostnad för förslaget. Styrelsen vill hänskjuta frågan till Vårmötet. 

Förslag till beslut: 

Årsmötet beslutar att återremittera frågan till Styrelsen för beslut vid Vårmötet. Styrelsen ska då 

redovisa kostnadsförslag och även redovisa var kostnaden ska tas ifrån i innevarande budget. 


